

Paris, March 20, 2026

GENERAL ASSEMBLY

Thirty-fourth Regular Session

Thursday 21st May 2026

2:30pm to 5:30pm – Room IX

Face-to-face and/or Remote Meeting
Zoom connection will be provided later

In accordance with Article VIII of the [AFUS Statutes and Rules of Procedures](#), the President invites all members and associate members to participate at the thirty-fourth Regular General Assembly of the Association which will take place face-to-face at UNESCO Headquarters (Room IX) and remotely on **Thursday 21st May 2026 at 2:30 pm.**

Opening Conference: Ethics of Artificial Intelligence

Participation and voting -- All members and associate members may participate in the sessions of the General Assembly and take part in the discussions; only members whose dues are up to date have the right to vote.

Voting by proxy -- Members unable to be present may give their written proxy to a member who can attend. Please find below the appropriate form to be sent to AFUS not later than **Friday 24 April 2026.**

Working documents -- The draft agenda and the working documents will be sent at least one month before the date of the session and by email only. **Those who wish to receive them by post are invited to send an envelop C5 (162 x 229), with a stamp at 2.78 euro (for France), and 4.50 euros for International area.**

Election of members of the Executive Committee -- The Assembly has to elect **4** members for a period of three years. The call for applications is enclosed with this letter.

Save the date! -- To ensure your presence at this thirty-fourth Regular General Assembly, please note immediately on your agenda the date of **Thursday 21st May 2026, 2:30 pm.**

Reception -- At the end of the General Assembly, a drink will be offered.

PROXY – THIRTY-FOURTH AFUS GENERAL ASSEMBLY – THURSDAY MAY 21st, 2026

I, the undersigned..... **give my proxy to:**

Mr./Mrs. (in capital letters)

likewise, a member or associated member of AFUS, to represent me at the General Assembly of AFUS on **Thursday 21 May 2026**, to participate in all discussions and in all votes.

Date

Signature

Paris, 20 mars 2026

ASSEMBLÉE GÉNÉRALE

Trente-quatrième session ordinaire

Jeudi 21 mai 2026

14h30 – 17h30 – Salle IX

En mode hybride (présentiel et distanciel)

Le lien Zoom vous sera communiqué ultérieurement

Conformément à l'article VIII des [Statuts et Règlement intérieur de l'AAFU révisés](#), le Président invite les membres et membres associés de l'Association à assister à la trente-quatrième session ordinaire qui aura lieu le **jeudi 21 mai 2026 à 14h30** en mode hybride (présentiel en salle IX/Fontenoy et en mode distanciel).

Conférence introductive : L'éthique de l'intelligence artificielle

Participation et droit de vote – Tous les membres et membres associés ont le droit de participer aux sessions de l'Assemblée générale et de prendre part aux débats ; seuls les membres à jour de leur cotisation ont le droit de vote.

Vote par procuration – Les membres empêchés de participer peuvent donner procuration, par écrit, à un membre qui assistera à la session. Voir ci-dessous le formulaire de procuration à renvoyer à l'AAFU **au plus tard le vendredi 24 avril 2026**.

Documents de travail – Le projet d'ordre du jour ainsi que les documents de travail seront adressés un mois au moins avant la date de la session et uniquement par voie électronique. **Celles et ceux qui souhaitent recevoir ces documents par voie postale sont priés d'envoyer à l'AAFU une enveloppe, format C5 (162 x 229), timbrée à 2,78 euros (pour la France) et 4,50 euros pour l'international.**

Élection des membres du Comité exécutif – L'Assemblée devra élire **4** membres avec un mandat de trois ans. L'appel à candidatures vous est adressé sous ce même pli.

Prenez note de la date ! – Pour assurer votre participation à cette trente-quatrième session de l'Assemblée générale, veuillez noter sans tarder sur votre agenda la date du **jeudi 21 mai 2026, à 14h30**.

Vin d'honneur – A l'issue de l'Assemblée générale, un verre de l'amitié vous sera offert.

□ -----

PROCURATION - AAFU TRENTE-QUATRIEME ASSEMBLEE GENERALE - JEUDI 21 MAI 2026

Je, soussigné(e)....., **donne procuration à :**

M./Mme (en lettres capitales)

également membre ou membre associé(e) de l'AAFU pour me représenter à l'Assemblée générale de ladite association le **JEUDI 21 MAI 2026**, à participer à toutes les discussions et émettre tout vote.

Date:

Signature: